
 

Gemeenteraad van Lingewaard 

 
16UIT04022 

*16UIT04022* 

Uw brief van 15 september 2016 Behandeld door L.A.C. de Waal 

Uw kenmerk  Doorkiesnummer (026) 32 60 331 

Ons kenmerk  Onderwerp Reactie nieuw vergaderstelsel gemeenteraad 

Bijlage(n)   

Datum 29 september 2016  

 

 

Geachte leden van de raad, 

 

Postbus 15 

6680 AA Bemmel 

Telefoon (026) 32 60 111 

Fax (0481) 46 46 31 

IBAN: NL64BNGH0285091999 

BIC: BNGHNL2G 

gemeente@lingewaard.nl 

www.lingewaard.nl 

Btw-nummer: NL 8092 55 832 B01 

KvK-nummer: 50986767 

 

Op 15 september jl. hebben wij uw opzet voor een nieuw vergaderstelsel van uw raad ontvangen met het 

verzoek hierop een reactie te geven. Vanzelfsprekend voldoen wij hier graag aan. Wij onderschrijven en 

waarderen uw ambitie om te komen tot een verbetering van uw vergaderopzet en stellen vast dat de 

aangedragen voorstellen hier over het algemeen in voorzien. Vooral het onderscheid in de verschillende 

voorbereidingsfases, waaronder de gewijzigde opzet van de inforonde en de scheiding tussen 

fractievoorzittersoverleg en agendacommissie, zien wij als een verbetering. Kern daarvan is dat uw raad de 

regie voert over haar eigen agenda en dat het besluitvormingsproces na behandeling van voorstellen in ons 

college onder verantwoordelijkheid van uw raad plaats vindt. Dit beantwoordt aan de uitgangspunten van 

het dualisme. Wel zijn wij van mening dat in uw voorstel veel tekst wordt gewijd aan de eerste termijn van 

de cyclus. Dit staat in schril contrast met de belangrijke activiteiten in de tweede termijn, waaronder de 

debatfase, die mede daardoor onderbelicht blijft. 

Zoals u bekend is ‘Ruimte voor inwonersinitiatieven’ een speerpunt van ons collegeprogramma. De door u 

gepresenteerde informatiefase voor het behandelen van voorstellen sluit hier goed op aan. Wij juichen het 

toe dat de gemeenteraad daar nu haar eigen middelen voor krijgt. Wel achten wij het van belang dat er 

voldoende afstemming plaats vindt tussen de activiteiten die in dit kader onder de verantwoordelijkheid 

van respectievelijk uw raad of ons college plaats vinden. Ook wijzen wij erop dat de nieuwe vormen die bij 

de inforonde worden geïntroduceerd de nodige organisatiecapaciteit vereisen. 

Omdat we nog geen kennis hebben kunnen nemen van het concept reglement van orde kunnen we niet 

gedetailleerd ingaan op de concrete uitwerking van het nieuwe vergaderstelsel. Desalniettemin vestigen wij 

uw aandacht op de volgende aspecten. 
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In de huidige opzet bedraagt de termijn tussen besluitvorming in ons college en in uw raad tenminste 7 

weken. Wanneer voorstellen eerder aangeleverd moeten worden wordt deze termijn ook langer en dreigt 

overschrijding van de fatale termijn voor bijvoorbeeld het vaststellen van bestemmingsplannen of 

uitvoeringsverordeningen. Wij spreken daarom onze zorg uit over de lange doorlooptijd van de cyclus. Deze 

staat een vlotte besluitvorming in de weg en bemoeilijkt de mogelijkheid om snel en adequaat te kunnen 

inspelen op actuele ontwikkelingen. Verlenging van deze doorlooptijd achten wij dan ook zeker niet 

wenselijk. 

In de vormgeving van de PA sociaal domein zou ons inziens alvast voorgesorteerd kunnen worden op de 

verschillende varianten van de toezichtfunctie, die later dit jaar nog afzonderlijk onderwerp van bespreking 

met uw raad zullen zijn. 

Met betrekking tot het onderwerp ‘startnotitie’ begrijpen wij uit uw voorstel dat u deze wil beperken tot 

één vorm waarin zowel uw betrokkenheid bij het voorbereidingsproces voor beleidsontwikkeling als de 

kader stellende rol van de raad aan de orde komt. Voor de duidelijkheid stellen wij daarom voor niet te 

spreken van een startnotitie maar van een kadernotitie. 

Ten slotte merken we op dat de in het raadsvoorstel genoemde data voor behandeling in de Ambtelijke 

Informatieronde (6 oktober) en Raadsvergadering (10 november) niet overeenkomen met de planning die 

bij ons bekend is. 

Wij wensen u veel succes bij de verdere besluitvorming over en implementatie van het nieuwe stelsel. 

Wanneer daar van onze kant ondersteuning bij gewenst is zullen wij deze vanzelfsprekend geven. 

Vertrouwende u hiermee van dienst te zijn. 
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